

رقم الإشارة: EDC/ST/SCA/2112/2024  
التاريخ: 22 نوفمبر 2024

Disclosure & Compliance Section  
Exchange Operations Division  
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الاصحاح والامتثال المحترمين  
السادة/ قطاع عمليات السوق المحترمين  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Emirates Driving Company (DRIVE)  
Appoints Q Market Maker LLC (QMM) as Liquidity  
Provider

الموضوع: شركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات  
(DRIVE) تعين شركة كيو ماركت ميكر (QMM) كمزود  
للسيولة

Emirates Driving Company (ADX: DRIVE), a leading provider of driver education and the premier pre-licensing driving institute for the emirate of Abu Dhabi, listed on the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX"), is pleased to announce the appointment of Q Market Maker LLC ("QMM") as a liquidity provider, effective November 25<sup>th</sup>, 2024.

Under the newly forged agreement, commencing on 25/11/2024, QMM is committed to bolstering liquidity for the shares of DRIVE on ADX by offering bid-ask quotes in line with the guidelines set by ADX and the UAE Securities and Commodities Authority.

This initiative aims to enhance liquidity and foster greater confidence among investors in the publicly traded shares of DRIVE.

يسر شركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات (ADX: DRIVE), الرائدة في مجال تعليم القيادة والمعهد الرئيسي للتدريب على القيادة قبل الحصول على الترخيص في إمارة أبوظبي، والمدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية ("ADX"), أن تعلن عن تعين شركة كيو ماركت ميكر ذ.م.م ("QMM") كمزود للسيولة، اعتباراً من تاريخ 25 نوفمبر 2024 م.

بموجب الاتفاقية الجديدة التي تبدأ في 25/11/2024، تلتزم شركة QMM بتعزيز السيولة لأسهم الشركة في سوق أبوظبي للأوراق المالية من خلال تقديم عروض أسعار شراء وبيع وفقاً للإرشادات التي حدتها سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات العربية المتحدة.

تهدف هذه المبادرة إلى تعزيز السيولة وزيادة الثقة بين المستثمرين وشركة الإمارات لتعليم القيادة في الأسهم المتداولة.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



خالد الشمسي  
الرئيس التنفيذي